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Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan alakul a lakástámogatási rendszer 2005-ben?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Kolber István regionális
fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca nélküli miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A polgári kormány által bevezetett lakástámogatási rendszer nagyon sok fiatalt
juttatott otthonhoz úgy, hogy az nem jelentett számukra elviselhetetlen anyagi terhet .
Volt, aki saját tulajdonú lakáshoz jutott, de sokan az önkormányzatok - így
Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város Önkormányzata - által épített bérlakásokban
találtak otthonra .
Ezzel párhuzamosan az építőiparban is jelentős fellendülés jelentkezett az
építkezések számát tekintve . Hódmezővásárhelyen 100 szociális bérlakás épült a
polgári kormány támogatásával, egyedülálló Nyugdíjas Lakópark kezdhette meg
működését 107 lakással, valamint Önkormányzatunk ingyenes, összközművesített
telkek kiosztásával segítette a fiatal családokat . Emellett több száz vásárhelyi fiatal
jutott lakástámogatáshoz .
Sajnos a jelenlegi kormányzat lépéseinek következményeként csökken a lakossági
kereslet, a Gazdasági Kutató Intézet szerint a 2003 III . negyedévi 58 ezerhez képest
2004 utolsó negyedévében 46 ezerre csökkent a lakossági igény . Számos
önkormányzat - így Hódmezővásárhely önkormányzata szintén - még ebben a
nehéz helyzetben is igyekszik tovább segíteni a lakásigénylőket további
összközművesített telkek kiosztásával, 100 millió forintos lakástámogatási kerettel,
és az iparosított technológiával épült lakóépületek felújításával .

Tisztelt Miniszter úr!

A fentiek ismeretében kérem, szíveskedjék részletesen tájékoztatni arról, hogy a
Kormány a lakástámogatási rendszert hogyan kívánja átalakítani, mely
támogatásokat tart meg és melyeket szüntet meg a jövő évben, és a korábbi, polgári
kormány idején meglévő gyakorlathoz hasonlóan az önkormányzatok számíthatnak-e
támogatásra ezen a téren, ha igen, milyen formákban és mikortól .

Várom megtisztelő válaszát .
Budapest, 2004 . december 16 .
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